
Artikel 42 vragen LijstvanderDoes over netwerkcongestie en haalbaarheidsonderzoek.

Graag wil ik uw aandacht vestigen op de kwestie met betrekking tot het haalbaarheidsonderzoek 
voor de geplande windturbines in Reijerscop. Ik zou graag willen weten of het mogelijk is om dit 
onderzoek tijdelijk uit te stellen. Dit vraag ik gezien de recente ontwikkelingen met betrekking tot 
netwerkcongestie in de Provincie Utrecht.
Uit recente informatie (brandbrieven van Stedin en Tennet) blijkt dat het netwerk van de Provincie 
Utrecht pas op zijn vroegst in 2029 klaar kan zijn voor de energietransitie. Dat wil zeggen dat 
bedrijven, mogelijk ook huishoudens, rekening moeten houden met krapte bij het gebruik van 
stroom. Wellicht zelfs stroomuitval.  
Gezien deze situatie rijst de vraag of het haalbaarheidsonderzoek voor de windturbines in Reijerscop 
op dit moment nodig is. Je kunt natuurlijk wel een windturbine bouwen, maar als je de opgewekte 
energie vervolgens nergens kwijt kunt, dan is dit zonde van het geld en de moeite die eraan besteed 
wordt.  

Hierover heeft LijstvanderDoes de volgende vragen:

 Bent u op de hoogte van ernstige netwerkcongestie bij van de Provincie Utrecht en de 
gevolgen daarvan voor het stroomgebruik in Utrecht en in de regio (dus ook Woerden)?

 Is het mogelijk om het haalbaarheidsonderzoek voor de windturbines in Reijerscop tijdelijk te
stoppen (op te schorten), gezien de onzekerheid over de benutting van de opgewekte 
energie?

 Welke maatregelen worden er genomen om de netwerkcongestie in de Provincie Utrecht 
aan te pakken?  Zullen deze maatregelen van invloed zijn op de plannen van Woerden voor 
windturbines in Reijerscop en Rijneveld in Utrecht?

 Bent u bereid om een onderzoek uit te voeren naar de huidige energiebehoefte en de 
beschikbare capaciteit in de regio, voordat verdere stappen worden genomen met 
betrekking tot het haalbaarheidsonderzoek voor de windturbines in Reijerscop?

 Via de landelijke media hoorde/las ik dat de Rijksoverheid volop gaat inzetten op het gebruik 
van groene waterstof op korte termijn.  Kan Woerden aansluiten bij dit streven om te zien of 
dit voor Woerden ook een mogelijkheid is om te voorkomen dat energie verspild wordt?

 Bent u bereid het geld, wat vrij zou kunnen komen door het tijdelijk stopzetten/opschorten 
van het haalbaarheidsonderzoek Reijerscop, te investeren in oplossingen om het gebruik van 
fossiele brandstoffen terug te dringen en te gebruiken voor het verduurzamen van bestaande
woningen van burgers met een smallere beurs?

 Is er nagedacht om buurtbatterijen te plaatsen in wijken om de netwerkcongestie te 
ontlasten?

LijstvanderDoes kijkt uit naar uw reactie.

LijstvanderDoes, Monique Verheyen


